



218, 41 Broadway Blvd Sherwood Park T6H 2C1

sherwoodpark@[oxfordlearning.com](mailto:sherwoodpark@oxfordlearning.com)

<https://www.oxfordlearning.com>

Oxford Learning 是具有40年历史的加拿大学习辅导机构。它拥有独立，完整和科学的教材和管理体系，旨在帮助1-12年级学生发掘个人潜力，填补学习空白，提高学习成绩以及培养精英学生。对有学习障碍的学生有独特的辅导方法和丰富的经验。Oxford Learning有良好的社会声誉。服务范围涵盖加拿大和美国。目前可以向世界各国的学生提供线上辅导。

服务项目：

- 评估学生的学习能力和学识水平
- 使用Oxford Learning 教材辅导1-12年级的所有科目，因材施教
- 与学校老师沟通合作，进行相应的课业辅导
- 提供SAT 和 ACT 的辅导和模拟考试（提供教材）

服务内容：

- 辅导1-12 年级学生的英语，数学，物理，化学，生物，社会，法语。
- 提升学生的学习能力，培养独立，自信的个性品质
- 帮助学生准备省考，中考，毕业考试 以及SAT 和ACT 考试。
- 辅导大学课程的基础学科，如英文写作，高等数学等。

服务方式：

- 提供全英文的小组补习（每次最多三个学生）和 1 对 1 补习。
- 提供实体和线上课程。

师资：

持有教师资格证书，在职学校老师，有专业特长人士以及在校大学生。
受聘人员均经过Oxford Learning 的职业培训，熟悉学校课程，有丰富的辅导经验。

电话咨询：（780）-417 3066



218, 41 Broadway Blvd Sherwood Park T6H 2C1

sherwoodpark@oxfordlearning.com

<https://www.oxfordlearning.com>

Oxford Learning is a Canadian tutorial institution with a history of 40 years. It has an independent, complete and scientific teaching material and management system designed to help students from grades 1-12 explore their individual potential, fill learning gaps, improve academic performance and develop elite students. We have extensive experience and a unique coaching approach for students with learning disabilities. Oxford Learning services are available throughout Canada and the United States. Online tutoring is now open to students all over the world.

Services:

- Assess students' cognitive skills and academic skills.
- Help all subjects from grades 1-12 according to their aptitude
- Collaborate with school teachers to conduct corresponding tutoring
- Provide SAT and ACT tutoring and practice tests (textbooks available)

Tutoring:

- English, math, Physics, Chemistry, Biology, Social Studies and French from grades 1-12.
- Preparations of PAT, graduation test, SAT and ACT exams.
- University / college courses, such as essay writing, advanced mathematics, etc.

Classes:

- Group sessions (maximum three students at a time) and one-on-one sessions
- Both in-person and online courses are available

Teachers:

- Teachers with qualification certificates, school teachers, professional talents and university students.
- All the employees have been trained by Oxford Learning and are familiar with school curriculums.

Phone (587) 778-380

